



Holly's | 華藝國際
AUCTIONS

ODE TO UTMOST BEAUTY
FINE JEWELS, JADEITE AND URBAN ART
至臻致美——瑰麗珠寶·翡翠及尚品潮玩

HOLLY'S INTERNATIONAL (HK)
2019 AUTUMN AUCTIONS
華藝國際(香港)2019秋季拍賣會

Holly's

FINE JEWELS, JADEITE, URBAN ART &
IMPORTANT TIMEPIECES, DECORATIVE ART

瑰麗珠寶·翡翠及尚品潮玩 & 珍貴名錶及西洋古董鐘

2019.11

Holly's | 華藝國際
AUCTIONS



ENGRAVED PASSION
IMPORTANT TIMEPIECES & DECORATIVE ART
鑄刻時鐘·珍貴名錶及西洋古董鐘

HOLLY'S INTERNATIONAL (HK)
2019 AUTUMN AUCTIONS
華藝國際(香港)2019秋季拍賣會



LOT 2052



LOT 2329



2301

2301

ROLEX

A Stainless Steel and Rose Gold Wristwatch with Date and Bracelet
Ref 179171 Datejust

Cal.2235 automatic nickel lever movement, blue monogram dial, diamond-set quarter markers, magnified aperture for date, center seconds, stainless steel and 18k rose gold Oyster case, with a stainless steel and 18k rose gold Rolex Jubilee bracelet with folding clasp
diameter 26 mm

勞力士 18K 玫瑰金 / 精鋼鏈帶腕表

勞力士 DATEJUST, 型號 179171, 18K 玫瑰金 / 精鋼自動上鏈, Cal.2235, 藍色電腦面錶盤, 時標鑲鑽, 大三針, 3 點位置日曆

錶帶: 18K 玫瑰金 / 精鋼
表扣: 18K 玫瑰金 / 精鋼
表徑: 26mm
附件: 原裝證書及錶盒
參考公價: \$80,000

HKD 48,000-55,000

USD 6,100-7,000



2302

2302

ROLEX

A Fine and Rare Yellow Gold, Diamond and Ruby-Set Wristwatch with Sweep
Center Seconds, Day, Date, Bracelet Guarantee and Presentation Box
Ref 18038 Day-Date Circa 1985

Cal. 3055 automatic nickel lever movement, gilt dial with applied ruby-set indexes, diamond-set minute markers, aperture for day, magnified date aperture, center seconds, 18k yellow gold Oyster case, fluted bezel, with an 18k yellow gold Rolex President bracelet and clasp
diameter 36 mm

勞力士 18K 黃金鑲鑽及紅寶石鏈帶腕表

勞力士 DAY-DATE, 型號 18038, 精細罕有, 18K 黃金自動上鏈, 大三針, 備中心秒針、日期、星期顯示、鑽石及紅寶石時標錶盤, 年份約 1985

錶帶: 18K 黃金
表扣: 18K 黃金折疊扣
表徑: 36mm
附件: 原裝證書及錶盒

HKD 110,000-180,000

USD 14,000-22,900



2303

2303

AUDEMARS PIGUET

A Limited Edition Stainless Steel Chronograph Wristwatch
Ref 26208St.oo.d305cr.01 Royal Oak Offshore "Tour Auto 2012" Circa 2012

Cal.3126/3840 automatic nickel lever movement, blue strap with white dial blue zones red hands, three subsidiary dials for constant seconds, 30 minutes and 12 hours registers, aperture for date at 3, stainless steel case, stainless steel octagonal bezel, Limited Edition of 150
diameter 42 mm

愛彼皇家橡樹離岸系列精鋼計時腕錶

愛彼 ROYAL OAK OFFSHORE, 型號 26208ST.OO.D305CR.01, 環法汽車拉力賽 (Tour Auto) ROO Tour Auto 2012 限量版, 精鋼自動上鏈, 計時功能, 備日期顯示, 紅色指針, 阿拉伯數字時標, 白色錶盤和測速環, 年份約 2012

錶帶: 鱷魚皮
表扣: 精鋼針扣
表徑: 42mm
附件: 原裝證書及限量版錶盒
參考公價: \$272,000

HKD 135,000-175,000

USD 17,200-22,200



2304

2304

AUDEMARS PIGUET

A Ceramic and Forged Carbon Automatic Chronograph Wristwatch with
Registers and Date
Royal Oak Offshore Ref 26176Fo.oo.d101cr.02 Circa 2012

Cal. 3126/3840 automatic lever movement, black tapisserie dial, applied luminescent Arabic numerals, subsidiary dials for constant seconds, 30-minute and 12-hour registers, aperture for date, outer ring tachymeter scale calibrated to 1000 units, ceramic and forged carbon Royal Oak Offshore case, octagonal bezel and back secured by 8 screws, with a titanium Audemars Piguet folding clasp
diameter 42 mm

愛彼皇家橡樹離岸系列鍛造碳 / 黑陶瓷計時腕錶

愛彼 ROYAL OAK OFFSHORE, 型號 26176FO.OO.D101CR.02, 黑陶瓷外圍, 鍛造碳錶殼, 自動上鏈, Cal.3126/3840, 計時功能, 備日期顯示, 阿拉伯數字時標, 年份約 2012

錶帶: 橡膠
表扣: 精鋼折疊扣
表徑: 42mm
參考公價: \$281,000

HKD 120,000-160,000

USD 15,200-20,300



2305

2305

PATEK PHILIPPE

An 18K Yellow Gold Wristwatch
Ref 5119j-001 Calatrava

Cal. 215 PS manual winding nickel lever movement, white dial, Roman numerals, subsidiary seconds, clous de Paris bezel
diameter 36mm

百達翡麗 18K 黃金腕表

百達翡麗 CALATRAVA, 型號 5119J-001, 18K 黃金, 手動上鏈, Cal.215 PS, 白色錶盤, 小三針, 羅馬數字時標, 外圍巴黎釘紋裝飾

錶帶: 鱷魚皮
表扣: 18K 黃金針扣
表徑: 36mm
附件: 原裝證書及錶盒
參考公價: \$ 151,900

HKD 100,000-150,000
USD 12,700-19,100



2306

2306

PATEK PHILIPPE

An 18K Yellow Gold Bracelet Watch
Ref 7119/1J-010 Calatrava

Cal. 215 PS manual winding nickel lever movement, white dial, Roman numerals, subsidiary seconds, clous de Paris bezel
diameter 31mm

百達翡麗 18K 黃金女士鏈帶腕表

百達翡麗 CALATRAVA, 型號 7119/1J-010, 18K 黃金手動上鏈, Cal.215 PS, 小三針, 羅馬數字時標, 外圍巴黎釘紋裝飾

錶帶: 18K 黃金
表扣: 18K 黃金折疊扣
表徑: 31mm
附件: 原裝證書及錶盒
參考公價: \$270,800

HKD 130,000-180,000
USD 16,500-22,900



2307

2307

PATEK PHILIPPE

An 18K White Gold Annual Calendar Wristwatch with Moon-Phases and Power Reserve Indication with Certificate Of Origin and Box
Ref 5146G-001 Circa 2006

Cal. 324/399 automatic movement, gold rotor engraved with the Calatrava cross opaline dial, applied Arabic and baton indexes, sector for power reserve at 12 o'clock, subsidiary dials for day and month in English, aperture for date and fan-form aperture for moon-phases, 18k white gold case, with an 18k white gold Patek Philippe folding clasp
diameter 39 mm

百達翡麗 18K 白金年曆功能腕錶

百達翡麗 COMPLICATIONS, 型號 5146G-001, 18K 白金自動上鏈, Cal. 324/399, 年曆、中心秒針、日曆、月相顯示及動力儲存, 年份約 2006

錶帶: 鱷魚皮
表扣: 18K 白金折疊扣
表徑: 39mm
附件: 原裝證書及錶盒

HKD 185,000-220,000
USD 23,500-28,000



2308

2308

PATEK PHILIPPE

A Fine 18K Rose Gold Perpetual Calendar Wristwatch with Moon-Phases Leap Year and 24-Hour Indication
REF 5140R-001

Cal. 240 Q automatic lever movement, brown dial, three subsidiary dials indicating day with 24-hour indication, date with moon phases, and month with leap year indication
diameter 37 mm

百達翡麗 18K 玫瑰金萬年曆功能腕表

百達翡麗 Complications, 型號 5140R-001, 18K 玫瑰金自動上鏈, Cal.240 Q, 太妃指針, 萬年曆, 日曆、月相顯示

錶帶: 鱷魚皮
表扣: 18K 玫瑰金卡拉卓華折疊扣
表徑: 37mm
附件: 原裝證書及錶盒
參考公價: \$639,700

HKD 420,000-520,000
USD 53,400-66,100



2309

2309

FRANCK MULLER

A Fine 18K White Gold Diamond and Multi-Coloured Gem-Set Wristwatch Master Double Mystery Ref Dm-42-Col-Drmm-D-2R-Cd

cal. 2800 decoratively engraved automatic jeweled movement with platinum rined rotor segment, pavé-set diamond dial with multi-coloured indexes, inner rotating hour and minute discs, 18k white gold case, diamond-set bezel, band and lugs, ruby-set crown, with an 18k white gold and diamond-set Franck Muller buckle diameter 42 mm

法穆蘭 18K 白金鑲鑽及彩寶神秘時間腕表

法穆蘭 Mystery，型號 DM 42 COL DRM D 2R CD，18K 白金滿天星鑲鑽，條形彩色寶石時標，自動上鏈，年份約 2012

錶帶：鱷魚皮
表扣：18K 白金鑲鑽針扣
表徑：42mm
附件：原裝證書及錶盒

參考公價：\$ 800,000

HKD 250,000-300,000

USD 31,800-38,100



2310

2310

CARTIER

A Fine and Rare Lady's 18K White Gold,Diamond and Sapphire-Set Watch Ref Hpi00482

Cal.056 quartz movement, mother-of-pearl dial diameter 40 mm

卡地亞 18K 白金創意珠寶系列女士腕表

卡地亞創意珠寶系列，型號 HPI00482，18K 白金鑲鑽及藍寶石，石英機芯，Cal.056，珍珠貝母錶盤

錶帶：鱷魚皮
表扣：18K 白金鑲鑽針扣
表徑：40mm
附件：原裝證書及錶盒
參考公價：\$1,100,000

HKD 650,000-750,000

USD 82,600-95,300



2311

2311

ROLEX

A Fine and Rare 18K White Gold and Diamond and Sapphire-Set Chronograph Wristwatch Ref 116589 Daytona Circa 2006

Cal. 4130 automatic nickel lever movement, pavé-set diamond dial with sapphire indexes, sapphire-set bezel diameter 40 mm

勞力士迪通拿系列 18K 白金鑲鑽及藍寶石腕表

勞力士 DAYTONA，型號 116589，18K 白金滿天星鑲鑽，外圍及時標鑲藍寶石，自動上鏈，Cal.4130，計時功能，年份約 2006

錶帶：鱷魚皮
表扣：18K 白金折疊扣
表徑：40mm
附件：勞力士保養證書

HKD 650,000-750,000

USD 82,600-95,300



2312



2313

2312

PATEK PHILIPPE

A Fine and Rare 18K Rose Gold and Baguette Diamond-Set Wristwatch with Date and Bracelet
Ref 5723/1R-001 Nautilus

Cal. 324 automatic movement, champagne dial, baguette diamond-set indexes, baguette diamond-set bezel, 18k rose gold Nautilus case, center seconds, aperture for date at 3 diameter 40 mm

百達翡麗鸚鵡螺系列 18K 玫瑰金鑲鑽鏈帶自動機芯腕表

百達翡麗 NAUTILUS, 型號 5723/1R-001, 非常精細, 18K 玫瑰金外圈及時標鑲鑽, 自動上鏈, 大三針, 3 點位置日曆顯示, 年份約 2016

錶帶: 18K 玫瑰金
表扣: 18K 玫瑰金折疊扣
表徑: 40mm
附件: 原裝證書及錶盒

HKD 1,420,000-1,700,000
USD 180,400-215,900

2313

PATEK PHILIPPE

A Very Rare and Elegant White Gold Wristwatch with Diamond-Set Bezel, Date, Sweep Center Seconds, Bracelet, Original Certificate and Presentation Box
Ref 5713/1G Nautilus

Cal.324 SC automatic nickel lever movement, blue dial, center seconds, applied luminous baton indexes, aperture for date, 18k white gold Nautilus case, with a 18k white gold Patek Philippe bracelet and folding clasp
diameter 40 mm

百達翡麗鸚鵡螺系列 18K 白金鑲鑽鏈帶自動機芯腕表

百達翡麗 Nautilus, 型號 5713/1G, 極為精細, 18K 白金外圈鑲鑽, 自動上鏈, Cal.324 SC, 大三針, 中心秒針及日期顯示, 年份約 2011

錶帶: 18K 白金
表扣: 18K 白金折疊扣
表徑: 40mm
附件: 原裝證書及錶盒

HKD 1,000,000-1,200,000
USD 127,100-152,500





2314

2314

PATEK PHILIPPE

A Fine and Very Rare Yellow Gold Wristwatch with Diamond-Set Indices, Diamond-Set Bezel, Date, Sweep Center Seconds and Bracelet, Retailed By Beyer

Ref 3800/3 Nautilus Circa 1983

Cal.335 SC automatic nickel lever movement, blue double named dial, center seconds, diamond-set quarter markers, aperture for date at 3 diameter 37.5 mm

百達翡麗鸚鵡螺系列 18K 黃金鑲鑽鏈帶腕表

百達翡麗 NAUTILUS，型號 3800/3，18K 黃金外圈及時標鑲鑽，自動上鏈，Cal.335 SC，中心秒針和日期顯示，Beyer 連名錶盤，年份約 1983

錶帶：18K 黃金
表扣：18K 白金折疊扣
表徑：37.5mm
附件：後補證書

HKD 360,000-450,000
USD 45,700-57,200



2315

2315

PATEK PHILIPPE

A Fine and Rare Calatrava Pilot Travel Time 18K White Gold Automatic Dual Time Wristwatch with Date and Local and Home Day/Night Indication Center Seconds, Certificate Of Origin, Hang Tag, Setting Pin, and Fitted Presentation Box, Factory Double Sealed

Ref 5524G Calatrava

Cal. 324 SC FUS automatic lever movement, blue dial, stylized Arabic numerals, 18k white gold case, 18k white gold buckle diameter 42 mm

百達翡麗 18K 白金兩地時功能腕表

百達翡麗 CALATRAVA PILOT TRAVEL TIME，型號 5524G，18K 白金自動上鏈，Cal.324 S C FUS，阿拉伯數字螢光時標，兩地時功能，中心秒針和日期顯示，年份約 2016

錶帶：小牛皮
表扣：18K 白金針扣
表徑：42mm
附件：原裝證書及錶盒

HKD 350,000-380,000
USD 44,500-48,300



2316

2316

ROLEX

A Fine and 18K White Gold and Diamond-Set Chronograph Wristwatch Ref 116589 Daytona Circa 2001

Cal. 4130 automatic nickel lever movement, black dial, 3 subsidiary dials for constant seconds, 12-hour and 30-minute registers, diamond-set quarter markers, diamond-set bezel, 18k white gold Oyster case diameter 40 mm

勞力士迪通拿系列 18K 白金鑲鑽腕表

勞力士 COSMOGRAPH DAYTONA，型號 116589，18K 白金外圈及時標鑲鑽自動上鏈，Cal.4130，計時功能，年份約 2002

錶帶：鱷魚皮
表扣：18K 白金折疊扣
表徑：40mm
附件：勞力士保養證書

HKD 235,000-260,000
USD 29,900-33,000



2317

2317

ROLEX

An Attractive and Rare White Gold Chronograph Wristwatch with Sodalite Roman Numeral Dial and Guarantee Ref 116519 Daytona Circa 2003

Cal. 4130 automatic movement, sodalite dial, applied Arabic numerals, three subsidiary dials for constant seconds, 30-minute and 12-hour register, polished and satin finished Oyster case with screw-down crown, together with 18k white gold folding Rolex buckle, diameter 40 mm

勞力士迪通拿系列 18K 白金腕表

勞力士 COSMOGRAPH DAYTONA，型號 116519，18K 白金自動上鏈，備藍色方鈉石面盤、阿拉伯數字時標，計時功能，年份約 2003

錶帶：鱷魚皮
表扣：18K 白金折疊扣
表徑：40mm

HKD 190,000-240,000
USD 24,100-30,500



2318

2318

ROLEX

A Fine and Rare Stainless Steel Chronograph Wristwatch with Bracelet Daytona "Big Red"
Ref 6263 Daytona Circa 1975

Cal.727 manual movement, silvered dial, applied baton and luminous dot indexes, three engine-turned black subsidiary dials for constant seconds, 30-minute and 12-hour registers, stainless steel Oyster case diameter 37 mm

勞力士迪通拿系列精鋼鏈帶腕表

勞力士 COSMOGRAPH DAYTONA，型號 6263，非常罕有，十分精細及罕有，精鋼手動上鏈，Cal.727，配計時功能及罕有「Big Red」錶盤，年份約 1974

錶帶：精鋼
表扣：精鋼折疊扣
表徑：37mm

HKD 660,000-800,000

USD 83,900-101,600



2319

2319

ROLEX

A Fine and Rare White Gold, Diamond, Sapphire and Ruby-Set Dual Time Wristwatch with Sweep Centre Seconds, Date, Diamond Bracelet, Guarantee and Fitted Presentation Box
Ref 116759Saru Gmt-Master II Circa 2009

Cal. 3186 automatic nickel lever movement, black dial, luminous triangular, dot and baton indexes, outer minute and second divisions, luminous Mercedes hands, luminous central hand for the second time zone, magnified aperture for date at 3, 18k white gold brushed and polished Oyster case, bi-directional revolving bezel set with baguette-cut sapphires, rubies and diamonds, lugs and bracelet set with brilliant-cut diamonds, screw down back and crown with guards set with brilliant-cut diamonds, case, 18k white gold and diamond-set Oysterlock bracelet diameter 40 mm

勞力士 18K 白金鑲鑽及藍寶石、紅寶石鏈帶腕錶

勞力士 GMT-MASTER II，型號 116759SARU，精細罕有，18K 白金鑲鑽石、藍寶石及紅寶石，自動上鏈，兩地時間、中心秒針及日曆顯示，年份約 2009

錶帶：18K 白金
表扣：18K 白金鑲鑽折疊扣
表徑：40mm
附件：原裝證書及錶盒

HKD 690,000-790,000

USD 87,700-100,400



2320

2320

ROLEX

A Fine and Rare Stainless Steel Diver's Wristwatch with Date, Sweep Center Seconds, Gas Escape Valve, Tropical Bezel and Tobacco "Double Red Tropical" Mk II Dial, Comes with Rolex Service Papers
Ref 1665 Sea-Dweller Circa 1967

Cal. 1570 automatic movement, black dial, luminous triangular, baton and dot indexes, luminous hands, center seconds, stainless steel Oyster case, screw-down crown and case back, rotating black bezel calibrated for 60 units case, with a stainless steel Rolex Oyster bracelet and folding clasp diameter 40 mm

勞力士潛航者系列精鋼鏈帶腕表

勞力士 SEA-DWELLER，型號 1665，罕有及非常精細，精鋼自動上鏈，日期顯示、中心秒針、排氣閥門、棕色錶圈及第二期「DOUBLE RED TROPICAL」棕色錶盤，年份約 1967

錶帶：精鋼
表扣：精鋼折疊扣
表徑：40mm
附件：附勞力士保養證書

HKD 560,000-650,000

USD 71,200-82,600



2321

ROLEX

A Fine and Very Rare 18K Yellow Gold Chronograph Wristwatch with Registers and Bracelet
Ref 6263 Oyster Cosmograph Daytona Circa 1979

Cal. 727 manual winding nickel lever movement, gilt dial, applied baton indexes, black subsidiary dials indicating constant seconds, 12-hour and 30-minute registers, black bezel calibrated for tachometer scale, 18k yellow gold Rolex Oyster bracelet
diameter 37 mm

勞力士迪通拿系列 18K 黃金鏈帶腕錶

勞力士 COSMOGRAPH DAYTONA, 型號 6263, 非常精細及罕有, 18K 黃金自動上鏈, 黑色膠圈, 立體條形時標, 計時功能, 年份約 1979

錶帶: 18K 黃金
表扣: 18K 黃金折疊扣
表徑: 37mm

HKD 1,220,000-1,500,000

USD 155,000-190,600





2322

2322

IWC

A Black Ceramic Watch
Ref Iw322504 Ingenieur

Cal.80110 automatic movement, brown dial, applied blue Arabic numerals and baton indexes, baton hands, center seconds, aperture for date at 3, outer minute track diameter 46 mm

萬國工程師系列黑陶瓷腕表

萬國 INGENIEUR, 型號 IW322504, 黑陶瓷自動上鏈, Cal.80110, 大三針, 3 點位置日曆顯示

錶帶: 鱷魚皮 / 橡膠
表扣: 鈦金屬針扣
表徑: 46mm
附件: 原裝證書及錶盒
參考公價: \$92,000

HKD 80,000-92,000

USD 10,200-11,700



2323

2323

PATEK PHILIPPE

A Fine and Attractive Stainless Steel Wristwatch with Sweep Center Seconds, Date, Power Reserve Indication, Certificate Of Origin and Box
Ref 3710/1A Nautilus

Cal. 330/196 SC automatic nickel lever movement stamped with Geneva seal, 30 jewels, black dial, applied Roman luminescent numerals, luminescent hands, sector for power reserve, aperture for date, stainless steel Nautilus case with protective shoulders, stainless steel bracelet with twin folding clasp
diameter 42 mm

百達翡麗鸚鵡螺系列精鋼鏈帶腕表

百達翡麗 NAUTILUS, 型號 3710/1A-001, 精鋼自動上鏈, 中心秒針, 動力儲存和日期顯示, 阿拉伯數字時標, 大三針, 3 點位置日曆顯示, 12 點位置動力儲存顯示, 年份約 1999

錶帶: 精鋼
表扣: 精鋼折疊扣
表徑: 42mm
附件: 原裝證書及錶盒

HKD 520,000-620,000

USD 66,000-78,700



2324

2324

AUDEMARS PIGUET

A Fine and Rare Limited Edition 18K Rose Gold Chronograph Wristwatch
Ref 26408Or.oo.a010ca.01 Royal Oak Offshore Chronograph 2017 Summer Edition Circa 2017

Cal.3126/3840 automatic nickel lever movement, “mega tapisserie” dial, luminescent baton indexes and hands, three subsidiary dials for constant seconds, 30 minutes and 12 hours registers, aperture for date at 3, 18k rose gold case, 18k rose gold octagonal bezel, with an 18k rose gold Audemars Piguet buckle, Limited Edition of 500 |diameter 44 mm

愛彼皇家橡樹離岸系列 18K 玫瑰金計時腕錶

愛彼 ROYAL OAK OFFSHORE, 型號 26408OR.OO.A010CA.01, 18K 玫瑰金自動上鏈, Cal.3126/3840, 備日期、計時功能 2017 夏季限量款, 限量 500 枚, 年份約 2017

錶帶: 橡膠
表扣: 18K 玫瑰金針扣
表徑: 44mm
附件: 原裝證書及錶盒

HKD 410,000-480,000

USD 52,100-61,000



2325

ROLEX

An extremely fine and rare platinum chronograph wristwatch with Hindu-Arabic ice blue dial, bracelet, guarantee and presentation box
REF 116506 DAYTONA 'middle east edition' CIRCA 2019

Cal. 4130 automatic nickel lever movement, ice blue dial, applied luminous baton and Arabic numerals, luminous hands, 3 subsidiary dials for constant seconds, 12-hour and 30-minute registers, outer tachymeter scale, platinum Oyster case, chestnut brown Cerachrome bezel calibrated for 400 units, two screw-down chronograph pushers, with a platinum Rolex bracelet and folding buckle
diameter 40 mm

勞力士迪通拿系列 950 鉑金鏈帶腕表

勞力士 COSMOGRAPH DAYTONA，型號 116506 「中東版」，非常精細及罕有，鉑金自動上鏈，陶瓷外圈，計時功能和阿拉伯號碼冰藍色錶盤，全新全膜，年份約 2019

錶帶：950 鉑金

表扣：950 鉑金折疊扣

表徑：40mm

附件：原裝證書及錶盒

HKD 860,000-1,000,000

USD 109,300-127,000



2326

ROLEX

A Fine and Rare Stainless Steel Diver's Wristwatch with Sweep Center Seconds, Guarantee and Box
Ref 5513 Submariner Circa 1979 "Maxi Mark 2 Dial"

Automatic movement, black dial, center seconds, luminous triangular, baton and dot indexes, luminous hands, center seconds, stainless steel Oyster case, screw-down crown and case back, rotating black bezel calibrated for 60 units case, dial and movement signed, with a stainless steel Rolex Oyster bracelet and folding clasp
diameter 39.5 mm

勞力士潛航者系列精鋼鏈帶腕表

勞力士 SUBMARINER, 型號 5513, 精細罕有, 精鋼自動上鏈, 大三針, 中心秒針, 「MAXI MARK 2 DIAL」第二期大夜光藥膏面, 年份約 1979

錶帶: 精鋼
表扣: 精鋼折疊扣
表徑: 39.5mm
附件: 原裝證書及錶盒

HKD 175,000-220,000
USD 22,200-27,900



2327

ROLEX

A Fine and Rare Stainless Steel Wristwatch with Date, Sweep Center Seconds, Gas Escape Valve and Bracelet
Ref 1665 Sea-Dweller "Double Red" Mk III Dial

Cal. 1570 automatic movement, black dial, luminous triangular, baton and dot indexes, luminous hands, center seconds, stainless steel Oyster case, screw-down crown and case back, rotating black bezel calibrated for 60 units case, with a stainless steel Rolex Oyster bracelet and folding clasp
diameter 40 mm

勞力士深潛系列精鋼鏈帶腕表

勞力士 SEA-DWELLER, 型號 1665, 精細罕有, 精鋼自動上鏈, 中心秒針、排氦裝置、第三期, 「雙紅」錶盤, 年份約 1972

錶帶: 精鋼
表扣: 精鋼折疊扣
表徑: 40mm

HKD 360,000-420,000
USD 45,700-53,300



2328

ROLEX

A Fine and Extremely Rare Stainless Steel Chronograph "Inverted 6" "4 Line" Mk II Dial Wristwatch with Bracelet, Warranty and Presentation Box
Ref 16520 Daytona Circa 1989

Cal. 4030 automatic movement, white dial, applied luminous bullet indexes, three black-rimmed subsidiary dials for 30-minute and 12-hour registers and constant seconds, bezel calibrated for tachometer scale, with a stainless steel Rolex Oyster bracelet and deployant buckle
diameter 40 mm

勞力士迪通拿系列精鋼鏈帶腕表

勞力士 COSMOGRAPH DAYTONA, 型號 16520, 精細罕有, 精鋼自動上鏈, 配計時功能, 第二期四行字白色錶盤, 年份約 1989

錶帶: 精鋼
表扣: 精鋼折疊扣
表徑: 40mm
附件: 原裝證書及錶盒

HKD 460,000-550,000
USD 58,400-69,900



2329

2329

PATEK PHILIPPE

A Fine and Extremely Rare 18K Rose Gold and Diamond-Set Perpetual Calendar Chronograph Wristwatch with Moon Phases, Leap Year Indication, Slate Grey Dial, Original Certificate
Ref 3990R, Circa 1997

Cal 27-70Q nickel lever movement stamped with the seal of Geneva, grey dial, applied diamond indexes, luminescent feuille hands, apertures for day and month, three subsidiary dials, the first and the third engine-turned, indicating constant seconds combined with 24-hour indication, 30-minute register combined with leap year indicator and date combined with moon-phases, 18k rose gold circular case, bezel set with 40 baguette-cut diamonds, downturned stepped lugs, with an 18k rose gold Patek Philippe buckle

This model, Ref. 3990, is the cousin to Ref. 3970. While the original model has a concave bezel, Ref. 3990's is fully set with an impressive 40 baguette-cut diamonds. This addition gives it the impression of being larger, but in fact, both models have the same diameter. Ref. 3990 differs further from the earlier model with its luminescent feuille hands and 11 diamond-set indexes.

The total diamond weight is approximately 2.76 cts.

百達翡麗 18K 玫瑰金鑲鑽萬年曆計時腕錶

百達翡麗 GRAND COMPLICATIONS, 型號 3990R, 精細及十分罕有, 18K 玫瑰金手動上鏈, Cal.CH 27-70 Q, 外圈鑲鑽, 鑲嵌 40 顆鑽石共重 2.76 克拉, 時標鑲鑽、萬年曆、計時功能、月相、24 小時及閏年顯示, 年份約 1997

錶帶: 鱷魚皮

表扣: 18K 玫瑰金針扣

表徑: 36mm

附件: 原裝證書及錶盒

HKD 1,650,000-1,800,000

USD 209,700-228,700





2330

ROLEX

A Fine and Very Rare Stainless Steel Chronograph Wristwatch with "Floating Cosmograph" White Porcelain Dial, Bracelet, Comes with Rolex Service Papers
Ref 16520 Daytona Circa 1988 "Inverted 6" Mk I Dial

Cal. 4030 automatic movement, "Floating Cosmograph" white dial, applied luminescent bullet indexes, three black-rimmed subsidiary dials for 30-minute and 12-hour registers and constant seconds, bezel calibrated for tachometer scale, with a stainless steel Rolex Oyster bracelet and deployant buckle diameter 40 mm

勞力士迪通拿系列精鋼鏈帶腕表

勞力士 COSMOGRAPH DAYTONA, 型號 16520, 精美及非常罕有, 精鋼自動上鏈, 「FLOATING COSMOGRAPH」白色陶瓷數字面錶盤, 計時功能, 年份約 1988

錶帶: 精鋼

表扣: 精鋼折疊扣

表徑: 40mm

附件: 附勞力士保養證書

HKD 960,000-1,100,000

USD 122,000-139,800





2331

2331

ROLEX

A Very Rare and Attractive Yellow Gold Chronograph Wristwatch with Diamond-Set Bezel and Dial, Emerald-Set Hour Markers and Bracelet, Accompanied By Presentation Box, Booklet and Guarantee. Automatic Movement, Pavé-Set Diamond Dial, Emerald-Set Quarter Markers

diameter 40 mm

勞力士迪通拿系列 18K 黃金鑲鑽石及綠寶石滿天星鏈帶腕表

勞力士 COSMOGRAPH DAYTONA, 型號 16568, 精細及非常罕有, 18K 黃金滿天星鑲鑽, 時標鑲綠寶石, 自動上鏈, 計時功能, 年份約 1995

錶帶: 18K 黃金

表扣: 18K 黃金折疊扣

表徑: 40mm

附件: 原裝證書及錶盒

HKD 1,500,000-1,700,000

USD 190,600-216,000



2332

2332

A CRYSTAL VASE SHAPED CLOCK

Period "Charles X", circa 1820, Paris, France, weekly charge, hours and half hours striking, black roman numerals, "Breguet" style hands. Two similar clocks are published on "Catalogo de relojes del patrimonio nacional" practically the kings of Spain clocks collection at Prado museum in Madrid. N°. 179 page 198 and N°.249 page 264
16×12×31 cm

19 世紀銅鑲金水晶花瓶狀座鐘

法國國王查理十世時期，約 1820 年，法國巴黎，雙發條盒 7 天動力儲存，正點半點報時功能，羅馬數字時標，「寶璣」指針，《Catalogo de relojes del patrimonio nacional》一書中第 198 頁的 179 號和第 264 頁的 249 號出現過兩個類似的座鐘
16×12×31 厘米

無底價
No reserve price



2333

2333

FRENCH GILT BRONZE CRYSTAL TRIPTYCH CLOCK

Period "Charles X", circa 1820, Boulogne, France, eight days charge, hours and half hours striking, black roman numerals, "Breguet" style hands, two similar clocks published on "Catalogo de relojes del patrimonio nacional" practically the kings of Spain clocks collection at Prado museum in Madrid. N°. 362 page 369 and N°.437 page 438
Clock 22.5×14×42.5 cm
Vases 16×13×34 cm

19 世紀銅鑲金水晶凱旋門樣式擺鐘及水晶花瓶三件套

法國國王查理十世時期，約 1820 年，法國布洛涅，雙發條盒 8 天動力儲存，正點半點報時功能，羅馬數字時標，「寶璣」指針，《Catalogo de relojes del patrimonio nacional》一書中第 369 頁的第 362 號和第 438 頁的第 437 號，曾出現過兩個類似的座鐘
座鐘 22.5×14×42.5 厘米
花瓶 16×13×34 厘米

HKD 180,000-200,000
USD 22,900-25,400

2334

A RARE FRENCH GILT BRONZE AND MALACHITE "MAENAD (BACCHANTE)" CLOCK

Period "Charles X", circa 1820, Paris, France, weekly charge, hours and half hours striking, black roman numerals, malachite veneered base
50.5×32×27.5 cm

精美罕有 19 世紀銅鑲金孔雀石「梅納德」雕塑座鐘

法國國王查理十世時期，約 1820 年，法國巴黎，雙發條盒 7 天動力儲存，正點半點報時功能，羅馬數字時標，孔雀石底座

50.5×32×27.5 厘米

HKD 150,000-200,000
USD 19,100-25,400



2334



2335

2335

FRENCH GILT BRONZE ENAMEL TRIPTYCH CLOCK

Period "Napoleon III" Second Empire, 1860 – 1870 circa, France, weekly charge, hours and half hours striking, white enamel dial, black roman numerals.
Clock 16.5×12.5×30.5 cm
Vases 10×8.5×25.5 cm

19 世紀銅鑲金珐瑯座鐘及寶瓶擺飾三件套

拿破崙三世時期，約 1860 年至 1870 年，法國巴黎，雙發條盒 7 天動力儲存，正點半點報時功能，珐瑯錶盤及瓶身，羅馬數字時標

座鐘 16.5×12.5×30.5 厘米
寶瓶 10×8.5×25.5 厘米

HKD 65,000-80,000
USD 8,300-10,200



2336

2336

NAPOLEON III THE LUCKY ELEPHANT CLOCK

Period "Napoleon III" Second Empire circa 1855, taking up the style of King Louis XV of France in the XVIII century, Paris, France, gilt and burnished bronze case, weekly charge, white enamel dial, hours and half hours striking, black roman numerals
31.5×19.5×42 cm

19 世紀銅鑲金拿破崙三世法國路易十五風格大象座鐘

法國拿破崙三世時期，約 1855 年，沿襲十八世紀法國路易十五國王的風格，法國巴黎，雙發條盒 7 天動力儲存，正點半點報時功能，瑠璃錶盤，羅馬數字時標
31.5×19.5×42 厘米

HKD 130,000-160,000
USD 16,500-20,300



2338

2338

A RARE GILT BRONZE AND MALACHITE "LEDA AND THE SWAN" CLOCK

Period "Louis Philippe I", 1840 – 1850 circa, weekly charge, hours and half hours striking, malachite and gilt bronze clock with a very rare shell shaped gilt bronze dial with roman numerals. At the top "Leda and the Swan" a Greek Mythological story
43×18.5×64 cm

精美罕有 19 世紀銅鑲金孔雀石「勒達與天鵝」座鐘

法國菲利浦一世時期，約 1840 年，法國巴黎，雙發條盒 7 天動力儲存，正點半點報時功能，非常罕見的貝殼型銅鑲金鐘盤，羅馬數字時標

43×18.5×64 厘米

HKD 130,000-160,000
USD 16,500-20,300



2337

2337

FRENCH GILT BRONZE AND BLUE TURQUIN MARBLE TRIPTYCH MENTAL CLOCK

Period "Napoleon III" Second Empire, circa 1850/1860, Paris, France, weekly charge, hours and half hours striking, marble dial, black roman numerals
Clock 30.5×13×43.5 cm
Torches 18.5×17×49 cm

19 世紀銅鑲金大理石座鐘及燭檯擺飾三件套

法國拿破崙三世時期，約 1850 年至 1860 年，法國巴黎，雙發條盒 7 天動力儲存，正點半點報時功能，大理石錶盤，羅馬數字時標

擺座鐘 30.5×13×43.5 厘米
燭檯 18.5×17×49 厘米

HKD 110,000-150,000
USD 14,000-19,100



2339

2339

FINE GILT-BRONZE "THE CHARIOT OF APOLLO" MANTEL CLOCK

Period Empire, "Napoleon I", circa 1810, Paris, France, weekly charge, hours and half hours striking, white enamel dial, "Breguet" style hands, black roman numerals. Case made by the famous bronzemaker "Deverberie". A similar clock made by "Deverberie" is published on the book "Les Ouvriers dutemps" N°. 106 page 143 59×19.5×53.5 cm

19 世紀法國銅鑲金阿波羅馬車雕塑鐘

帝國時代，拿破崙一世時期，約 1810 年，法國巴黎，雙發條盒 7 天動力儲存，正點半點報時功能，琺瑯鏤空錶盤，「寶璣」指針，羅馬數字時標，《Les Ouvriers du temps》一書中第 143 頁的 106 號曾出現過類似的同款座鐘 59×19.5×53.5 厘米

HKD 250,000-320,000

USD 31,800-40,700



2340



2340

AN EXTREMELY RARE SWITZERLAND "MANDOLINE & CHINESE" MUSICAL BOX WITH CHINESE AUTOMATONS

Made by Weil & Harburg, for Chinese market, circa 1860 / 1870, Switzerland, one hundred teeth in musical comb and six teeth in percussion comb, four songs. Three automatons, two Chinese men in traditional cloths and play on the six bells, walnut wooden box 50×32×27 cm

精緻罕有瑞士「曼陀林與中國」音樂盒

瑞士 Weil & Harburg 公司為中國市場特別定製，年份約 1860-1870 年，配備 100 齒音梳、棘滾及 6 個鈴鐺，共四首曲目，棘滾撥動針梳，產生擊琴效果，提供和聲伴奏和復調旋律，同時還可以發出曼陀林琴的清脆音色，十分悅耳。演奏同時，內置的小人會隨著音樂敲打鈴鐺，趣味無窮。機芯置於胡桃木質盒中，十分精美，保存狀態良好 50×32×27 厘米

HKD 280,000-350,000

USD 35,600-44,500



LOT 2321

LOT 2331